
Protokół Nr 62/2022 
 

z posiedzenia Komisji Budżetu  
Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 
 
w dniu 18 marca 2022 r. 
 

Obrady Komisji otworzyła Przewodniczący Rady Miasta – Irena Renduda – Dudek 
stwierdzając quorum na podstawie listy obecności (w załączeniu), która również –  
z uwagi na nieobecność Przewodniczącego Komisji – poprowadziła obrady komisji. 
 

Posiedzenie Komisji odbyło się w trybie zdalnym, rozpoczęło się o godz. 15.15. 
 

Członkowie Komisji obradowali według zaproponowanego porządku obrad  
(w załączeniu): 
 

Ad I/Opiniowanie projektów uchwał w sprawie: 
 

1) przyjęcia „Planu pracy Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego na 2022 
rok” (w załączeniu): 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 
 

2) przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Ostrowiec 
Świętokrzyski” (projekt uchwały w załączeniu): 

 

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek zapytała o środki finansowe 
wydatkowane na realizację w/w planu w 2021 r. Odpowiadając na pytanie 
Przewodniczącej Naczelnik Wydziału Ekologii i Infrastruktury UM – P. Mazik 
przedstawił zestawienie wydatków w zakresie realizacji zadań objętych programem 
opieki nad zwierzętami bezdomnymi (informacja w załączeniu). I tak: na wyłapywanie 
bezdomnych zwierząt wydano 36.807,86 zł, na zapewnienie opieki zwierzętom 
bezdomnym, sterylizację i kastrację oraz poszukiwanie właścicieli – 30.960 zł, 
wydatki na całodobową opiekę weterynaryjną, usypianie ślepych miotów, kastrację i 
sterylizację kotów wolno żyjących – 95.555 zł, dokarmianie kotów wolno żyjących 
przez Zakład Usług Miejskich – 15.496,42 zł. Jeśli chodzi o przyjęcie i opiekę nad 
zwierzętami gospodarskimi – w tym zakresie nie wydatkowano środków, ponieważ 
nie było takiego przypadku. Koszt wszystkich zadań zrealizowanych w 2021 r. 
wyniósł ok. 180 tys. zł. 
 

Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 
 

3) przyjęcia programu osłonowego Gminy Ostrowiec Świętokrzyski „Korpus 
Wsparcia Seniorów” na rok 2022 (projekt uchwały w załączeniu): 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 
 

4) rozpatrzenia petycji dotyczącej podjęcia przez Radę Miasta Ostrowca 
Świętokrzyskiego uchwały w sprawie wprowadzenia zakazu stosowania 
maseczek ochronnych na terenie Gminy Ostrowiec Świętokrzyski (projekt 
uchwały w załączeniu): 
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Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 
 

5) zaciągnięcia pożyczki w Narodowym Funduszu Ochrony Środowiska  
i Gospodarki Wodnej w Warszawie (projekt uchwały w załączeniu): 

 

Odpowiadając na pytanie radnego M. Marca odnośnie konieczności zaciągnięcia  
w/w kredytu Wiceprezydent Miasta – D. Smoliński wyjaśnił, że w konkursie 
ogłoszonym przez Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska za zaciągnięcie  
w/w pożyczki można uzyskać dodatkowe punkty, w związku z czym taka decyzja 
została podjęta. Wniosek gminy jest na 17 miejscu, obecnie gmina jest na etapie 
negocjacji technicznych z funduszem. Umowa mogłaby być już podpisana w maju 
2022 r.  
 

Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 
 

6) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec 
Świętokrzyski na 2022 r. (projekt uchwały w załączeniu): 

 

Odpowiadając na pytanie Przewodniczącej RM dotyczącego przesunięcia 121 tys. zł 
na Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w celu prawidłowego funkcjonowania jednostki 
Skarbnik Miasta – S. Kijak wyjaśnił, że budżet MOSiR jest dość skromny, zresztą jak  
i pozostałych jednostek organizacyjnych gminy, w związku z czym środki, które nie 
zostały wykorzystane, są przesuwane na inne cele.  
 

Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 
 

7) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2022 – 2029 (projekt uchwały w załączeniu): 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 
 

Ad II/Sprawy różne: 
 

Przewodnicząca RM – Irena Renduda - Dudek zapytała członków komisji, czy mają 
jakie propozycje do planu pracy komisji na rok 2022.  
W związku z tym, że nie zgłoszono żadnych propozycji Przewodnicząca RM -  
I. Renduda - Dudek zaproponowała, aby ewentualne tematy do planu pracy zgłaszać 
do końca marca br.  
 

Na tym obrady zakończono. Posiedzenie Komisji trwało do godz. 15.33. 
 
Przewodniczyła: Przewodnicząca Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego - Irena 
Renduda – Dudek  
 
Protokołowała Marta Kamińska   
 


